
Wtoclawek, 09.L7.7O20r.

Andrzej Gotqbieski

Radny Rady Miasta Wloclawek

Pan

dr Morek Woitkowski

Prezyd e nt Mi asta Wloclawe k

Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkafic6w Wfoctawka zwracam siq z pro6ba o uprzatniqcie z li5ci chodnika i

Scie2ki rowerowej na odcinku od ulicy Wienieckiej do ulicy Zdrojowej. Bardzo utrudnia to z

bezpiecznego korzystania z tego odcinka chodnika i Scie2ki rowerowej.
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